
 

 

 

Aan: College van B&W  
 Raadhuisplein 2 
 3771 ER Barneveld 
 

Betreft:  Het volraken van het elektriciteitsnet 

 

Barneveld, 01-05-2023 

Geacht College, 

De SGP-fractie wil het College van B&W op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de 

gemeenteraad vragen stellen over het vol raken van het elektriciteitsnet. 

Steeds opnieuw krijgen we tegenvallende berichten over het vol raken van het elektriciteitsnet. De 

Barneveldse Krant van 1 mei jl. meldt dat er opnieuw capaciteitsproblemen zijn. In dit geval gaat het 

om een verdeelstation in Barneveld en een station op de Harselaar. Wat de SGP betreft is dit een 

zorgelijke ontwikkeling. Graag zien we dat de gemeente haar rol hierin blijft vervullen en als 

‘oliemannetje’ tussen de Barneveldse ondernemers en Liander fungeert.  

De SGP heeft de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de nieuwe capaciteitsproblemen? Is het college hier proactief 

over geïnformeerd door Liander? 

2. Heeft het college in beeld welke ondernemers of gebieden hierdoor getroffen worden en 

wat dit voor de Barneveldse ondernemers betekent? 

3. In het artikel van de Barneveldse Krant wordt er gesproken over ‘met name voor de 

grootverbruikers’. Dit suggereert dat het niet alleen een probleem is voor de ondernemers 

die een grootverbruikaansluiting hebben, maar bijv. ook voor woningen. Heeft het ook 

consequenties voor toekomstige nieuw te bouwen woningen? 

4. Zijn er ook problemen te verwachten met het terug leveren van zonne-energie door 

particulieren? Zo ja, welke wijken betreft dit? 

5. Zijn er bij ondernemers ‘alleen’ consequenties voor de nieuwe aanvragen of ook voor de 

huidige bedrijven met een grootverbruikaansluiting? 

6. Wat is de rol van de gemeente in deze problematiek? Te denken valt aan de rol als 

intermediair tussen de ondernemingen en Liander, en het gezamenlijk zoeken naar 

innovatieve oplossingen. Wil het college deze rol ook pro-actief op (blijven) pakken? 

7. Een van de innovatieve oplossingen die al loopt is de EnergieHUB. Wat is de stand van zaken 

van hiervan? Kan dit op korte termijn zorgen voor oplossingen m.b.t. de 

capaciteitsproblemen van het verdeelstation op de Harselaar? 

8. Wat betekent het volraken van het elektriciteitsnet voor de stabiliteit hiervan? Zijn er in de 

toekomst grotere problemen te voorzien als het gaat om leveringszekerheid van elektriciteit 

en hoe kan de gemeente hierop anticiperen?  

https://www.sgp.nl/


9. Liander en de gemeente Barneveld hebben een samenwerkingsovereenkomst getekend. 

Betekent dit dat we dit soort problemen in de toekomst eerder in beeld hebben en hier 

eerder oplossingen voor kunnen gaan bieden? 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

(namens de SGP-fractie) 

Elbert Wijnne 

Arend Flier 


